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Verslag van de vergadering van de commissie voor Water en Milieu, Verkeer en Vervoer 
op 11 juni 2003 
 
 
 
Aanwezig zijn: 

Mw. I. Maters-Meuleman (plv. voorzitter), dhr. R.A.P. Schouwaert (PvdA), dhr. M. Stuiver (PvdA),  

mw. M.L. Ebbens-Smit (VVD), dhr. W.E. van der Meulen (VVD), dhr. C. Meijer (GroenLinks),  

dhr. R.P.J. van den Berg (D66), dhr. P. Walraven (SP), dhr. J. Jongsma (LPF), dhr. R. Wit (SGP),  

dhr. J. Marijs (plv. secretaris),mw. L.J. Fer (uitvoerend secretaris) 

 

Ook aanwezig namens het college zijn: 

mw. L. Bouwmeester-den Broeder (gedeputeerde), dhr. W.G. De Raad (gedeputeerde) 

 

Namens het ambtelijk apparaat: 

dhr. H.J. Snel (afd.WenV), dhr. R. van Wolfswinkel (MPV), dhr. E. de Beer (MPV) 

 

Gast: 

dhr H.L. Tiesinga (Waterschap Zuiderzeeland)  

  

Afwezig zijn: 

Dhr. C.J.M. Goossens ( voorzitter), dhr. J.N.J. Appelman (CDA), dhr. P.C. Hildering (ChristenUnie),  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet met name de heer Tiesinga, welkom.  

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter stelt voor het agendapunt “verkeer en vervoer” te behandelen na de “mededelingen”. Het 

voorstel wordt door de leden van de commissie aangenomen en de agenda wordt als zodanig 

vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

a. Presentatie  

De voorzitter geeft het woord aan de heer Tiesinga, Dijkgraaf. De Dijkgraaf verzorgt een presentatie over 

de nieuwe methode van kostentoedeling. De hand-outs worden na de presentatie uitgereikt aan de 

leden. De voorzitter dankt de heer Tiesinga voor zijn presentatie. 

De  voorzitter stelt voor de extra vergadering waarin de discussie over uitgangspunten van de nieuwe 

methode van kostentoedeling aan de orde komt, te houden op woensdagavond 27 augustus 2003, 

aanvang 19.30 uur. De leden gaan daarmee akkoord. 

Gedeputeerde De Raad : 

- Meldt dat commissieleden een memo hebben ontvangen over forenzen onderzoek. 

- Geeft de laatste stand van zaken met betrekking tot de  Uitweg A6-A9. Op 4 juli 2003 vindt een 

laatste bestuurlijk overleg plaats, waarin o.a. een keuze zal worden gemaakt uit de drie 

hoofdscenario’s., t.w. Tunnel A6-A9; het opwaarderen van gaasperdammerweg en model uitbouwen 

Gaasperdammerweg en doortrekken naar de Pampus.  

De CDA-fractie wil weten of bij de oprichting platform de  A9 is opgenomen. Gedeputeerde De Raad 

antwoordt dat het Platform in de plaats komt van een bestaand overleg en dat de provincie daarbij is 

uitgenodigd. 
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- Meldt de voortgang van de verkeersveiligheid label. Deze is gekoppeld aan scholen en op dit 

moment zijn al 4 scholen gecertificeerd. 

- Deelt mee dat Connexxion de aanbesteding in Lelystad heeft gewonnen. 

- Zegt toe een onderzoek te zullen starten naar verruiming van de bedieningstijden van de sluizen. In 

de volgende vergadering zal het besluit hierover worden gemeld. 

- Meldt dat door ziekte gevallen op de afdeling WenV  achterstand is ontstaan in het OV-traject. 

De GroenLinksfractie merkt op dat bij de ter kennisneming stukken geagendeerd staat “tarieven CVV”  

terwijl in de voortschrijdende besluitvormingsagenda het Plan van Eisen CVV genoteerd staat in 

november 2003.  Gedeputeerde de Raad  legt uit dat de stukken die geagendeerd staan te maken 

hebben met de goedkeuring die door GS verleend moet worden en PvE CVV heeft te maken met de 

eisen die gesteld moeten worden om het CVV dekkend te maken. 

 

4. Verslag vorige vergadering d.d. 21 mei 2003 

Blad 2: gedeputeerde De Raad meldt dat € 61.000 moet zijn  € 61 miljoen en waar staat: “Afspraken zijn 

namelijk met het Rijk gemaakt…” moet zijn: “er zijn geen afspraken met het rijk gemaakt…” 

Blad 3:  Bij agendapunt 7b1; waar staat GroenLinksfractie moet gelezen worden ChristenUnie fractie. 

De volgende tekstvoorstellen/-wijzigingen zijn door de GroenLinks-fractie schriftelijk ingediend: 

Blad 4 laatste drie regels onderaan: de zin; “de GroenLinks-fractie is …t/m..noodzakelijk” wijzigen in: “de 

GroenLinks-fractie is blij met de rapportage en stelt dat GroenLinks het gelijk aan haar zijde heeft 

gekregen. Zij volgt de lijn van de PvdA-fractie: absolute ontkoppeling daar waar mogelijk en relatieve 

ontkoppeling waar dat absoluut/aantoonbaar noodzakelijk is”. 

Blad 5, punt 4. de zin: “de GroenLinks-fractie vraagt zich af waarom ……gebeuren” vervangen door: “de 

GroenLinks-fractie vraagt zich af waarom bij de speerpunten, t.w. : Flevolandse 

waterkwaliteitsdoelstellingen, Baggerspeciebeleid en aanpak diffuse bronnen als er om wisselende 

redenen geen prioriteit aan is gegeven c.q. geen geld meer beschikbaar is in 2003. 

 

Naar aanleiding van het verslag merkt de GroenLinks-fractie ten aanzien van blad 5 bovenaan,  op dat 

gedeputeerde Dijksma het wel degelijk over de ontkoppeling van economie en ecologie  had. 

Vasthouden aan de ontkoppeling zou remmend werken op de komst van ondernemingen naar Flevoland 

vanwege het “regiem”. De interruptie van de VVD-fractie m.b.t. het door gedeputeerde Dijksma gezegde 

ontkoppeling van lonen is dus inhoudelijk onjuist. Gedeputeerde Bouwmeester zou  navragen wat de 

heer Dijksma precies gezegd heeft. 

De GroenLinks-fractie informeert of gedeputeerde Bouwmeester dit nog nagevraagd heeft. Dat blijkt niet 

het geval te zijn. Zij belooft dit alsnog te doen. 

De toezeggingenlijst wordt doorgenomen; de mutaties zullen worden doorgevoerd en de lijst zal 

dienovereenkomstig worden aangepast. 

 

5. Verkeer en vervoer 

a. Statenvoorstel 

Geen.  

 

b. Ter bespreking 

Geen. 

 

c. Ter kennisneming 

Ten aanzien van het onderwerp onder agendapunt  1 “het onderhouden van begroeiingen…enz” merkt 

de LPF-fractie op dat flink bespaard is op de kosten en zij vraagt zich af of dit terug te vinden is in de 

begroting.   

Gedeputeerde De Raad meldt dat het beleid erop gericht is zo goedkoop mogelijk te gunnen. Financiële 

meevallers worden in de pot algemene middelen gedaan.  

Ten aanzien van punt 6 “reconstructie van de Slingerweg…”wil de CDA-fractie weten of vastgesteld is 

hoe met de dubbele rij bomen wordt om gegaan. 

Ten aanzien van punt 8 merkt de VVD-fractie op dat een aantal van de vele verkeersongevallen van de 

laatste tijd, te maken hebben gehad met de hoogte van de berm t.o.v. de weg. Zij vraagt in kader van 

verkeersveiligheid daar nog eens naar te kijken. 

Gedeputeerde De Raad antwoordt dat bermbeheer gericht is op ecologische gronden, veiligheid en de in 

het  MIT aangegeven richtingen. Er komt een nieuwe nota hoe met beplanting/bomen langs wegen om 

te gaan.  

De overige punten worden voor kennisgeving aangenomen. 

 

De voorzitter dankt de gedeputeerde waarna deze de vergadering verlaat om 20.55 uur. 



- 3 - 
 

 

6. Algemeen 

a. Statenvoorstel 

1. Algemene wijziging (15
e
 wijziging) van de begroting 2003 van de provincie Flevoland 

De commissie heeft geen op-/aanmerkingen. 

 

2. Vaststelling jaarstukken  2002 van de provincie Flevoland 

De PvdA-fractie: is benieuwd naar de stand van zaken met betrekking tot de sanering van de agrarische 

grondwateronttrekkingen in Zuidelijk Flevoland (pag. 27). Gedeputeerde Bouwmeester zal daarnaar 

informeren en de leden berichten. 

De PvdA-fractie meldt ten aanzien van “handhaving milieuwetten” op blad 30, dat overheden die 

betrokken zijn bij de handhaving van de milieuwetten gaan werken aan verdere professionalisering. In 

het rapport 'Nulmeting Milieuhandhaving Nederland', dat onder auspiciën van het IPO naar buiten is 

gebracht, staat het e.e.a. daarover. De fractie vraagt om bespreking van het beeld dat overheden 

hebben over de samenwerking en handhaving milieuwetten. De vergadering gaat akkoord met 

bespreking van dit punt in de commissie vergadering van september 2003. 

Voor het overige heeft de commissie. Geen op-/aanmerkingen. 

 

b. Ter bespreking 

1. Voortschrijdende besluitvormingsagenda 

Geen op-/aanmerkingen.  

 

2. Ophogen budget technologische  en milieu innovatie regeling (TMI) 

De bedoeling van het ter bespreking opvoeren van dit agendapunt was volgens de PvdA-fractie een 

analyse van de milieu maatregelen en het opgeleverde rendement. Gedeputeerde Bouwmeester noemt 

enkele maatregelen zoals een lagere energie gebruik, emissiereductie, energiebesparing enz. Het 

rendement is afhankelijk  van het soort project. 

De voorzitter  spreekt af dat statenleden contact opnemen met de beleidsmedewerker voor overige 

vragen en dat dit punt als besproken wordt beschouwd. 

 

7. Milieuplanvorming 

a. Statenvoorstel 

1. Aanpassing subsidieverordening Bodemsanering in gebruik zijnde en blijvende bedrijfsterreinen 

De PvdA-fractie wil weten tot welke ervaringen de verordening geleid heeft en of deze goed te noemen 

zijn. Gedeputeerde Bouwmeester antwoord dat er in Flevoland heel weinig gebruik van wordt  gemaakt. 

Zij zegt toe een lijstje te zullen leveren waaruit opgemaakt kan worden wat er al aan bodemsaneringen is 

gebeurd. De commissie stelt de eerste wijziging van de subsidieverordening bodemsanering in gebruik 

zijnde en blijvende bedrijfsterreinen, vast. 

 

2. Delegatie muskusrattenbestrijding aan Waterschap Zuiderzeeland 

De LPF- fractie spreekt wederom haar verbazing uit over feit dat verhoogde kosten automatisch door de 

provincie worden overgenomen. Zij is van mening dat de kosten voor huisvesting veel te hoog zijn. 

 € 130.000,- voor de huisvesting van  8 muskusrattenbestrijders is erg veel.  

De CDA-fractie geeft aan dat er in 2 jaar tijd 30% meer rattenvangers zijn aangesteld terwijl er niet 

zoveel ratten meer zijn.  

De VVD-fractie vindt dat er een goede regeling is getroffen in de overhead kosten. Zij wil weten of de  

rattenvangers ook andere taken verrichten. 

Gedeputeerde Bouwmeester geeft aan dat rattenbestrijding een belangrijke taak. Vanwege het 

uitvoerend karakter is deze gedelegeerd aan het Waterschap. Ten aanzien van kostenverdeling is 

gekeken naar de systematiek  bij andere provincies. De vergoeding die Flevoland geeft is vergelijkbaar 

met andere provincies.  Het aantal gevangen ratten wordt geregistreerd en het Waterschap doet aan 

tijdschrijven, dus ook de rattenvangers noteren hoe zij met hun werktijd omgaan.  De kosten voor 

huisvesting zijn hoger dan bij kantoorpersoneel omdat rattenvangers meer vierkante meters tot hun 

beschikking moeten hebben. 

De LPF-fractie adviseert het kostenaspect kritisch in beeld te houden. 

De commissie is van mening dat bestrijding van de muskusratten nuttig is en adviseert in te stemmen 

met het ontwerp Delegatiebesluit muskusrattenbestrijding.  
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b. Ter bespreking 

1. Inventarisatie emissie flevoland 

De VVD-fractie merkt op dat van de aanbevelingen genoemd op blad 50 van  het rapport “waterkwaliteit 

en emissies in Flevoland” niet  is overgenomen in de notitie “waterkwaliteit en emissies in Flevoland”. 

Het gaat hier om de aanbeveling om de verschillende maatregelen nader te prioriteren op basis van 

effectiviteit. Zij stelt voor een diepgaande prioritering uit te voeren en de acties ten aanzien van het 

kostenplaatje, beter  te prioriteren  

De GroenLinks-fractie is ook van mening dat een het uitvoeren van een diepgaande prioritering mogelijk 

moet zijn. Zij stelt eveneens de vraag of wel voldoende aandacht is  voor atmosferische depositie bij 

vliegveld Lelystad.  De fractie wil ook weten onder welke voorwaarde ontheffing van IBA’s wordt 

gegeven? 

De PvdA-fractie sluit zich aan bij de GroenLinks-fractie. Ook merkt zij op de informatie over 

gewasbescherming als een gemis te ervaren.  

Gedeputeerde Bouwmeester zegt toe een overzicht te maken van de acties die door de verschillende 

organisaties zullen worden genomen, inclusief een planning  op welk moment acties worden uitgevoerd.  

De depositie van de luchthaven Lelystad maakt onderdeel uit van het monitoringsplan. 

Een voorstel voor ontheffingenbeleid  ten aanzien van ongerioleerde lozingen in het buitengebied is in 

november  2002 in de commissie aan de orde geweest. De stukken zijn ter inzage  en kunnen worden 

opgevraagd. 

 

c. Ter kennisneming 

De stukken onder agendapunt 7c1 t/m 7c6 worden voor kennisgeving aangenomen.  

 

8. Milieubeheer 

a. Staten voorstel 

Geen.  

 

b. Ter bespreking 

Geen. 

 

 

9. Ter kennisneming 

Ten aanzien van agendapunt 8c2 stelt de LPF-fractie dat de stichting Landschapsbeheer met weinig 

middelen prachtige resultaten boekt. 

 

10. IPO aangelegenheden 

Geen. 

 

11. Rondvraag 

Geen. 

 

12. Sluiting 

De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering om 21.20 uur 
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TOEZEGGINGENLIJST 

Bijgewerkt tot 16-06-2003 

Nr DATUM ONDERWERP/TOEZEGGING DOOR AFDOEN IN 

1 02-10-2002 Presentatie door NS?Railbeheer over Hanzelijn WenV pm 

2 16-04-2003 Nagaan of normering van de 95-percentiel kan 

worden gehandhaafd (ontwerp beleidsgeur) + 

resultaten inspraak ontwerp beleidsgeur 

toezenden. 

WenV September 2003 

3 11-06-2003 Extra cie. Vergadering “discussie over 

uitgangspunten van de nieuwe methode van 

kostentoedeling. 

MPV/ 

Statengriffie 

27 augustus 

2003 

4 11-06-2003 Melden besluit verruiming bedieningstijden van 

de sluizen. 
Gedeputeerd

e De Raad 

September 2003 

5 11-06-2003 Meedelen stand van zaken met betrekking tot 

grondwaterbeheer 

Gedeputeerd

e 

Bouwmeester 

 

6 11-06-2003 Bespreking rapport Nulmeting milieuhandhaving 

Nederland en het beeld dat overheden hebben 

over de samenwerking en handhaven 

milieuwetten. 

 September 2003 

7 11-06-2003 Lijst van bodemsaneringen. 

 

MPV  

8 11-06-2003 Rapport van gewasbestrijdingsmiddelen doen 

toekomen aan de PvdA-fractie. 

  

     

 


